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Сједница је почела у 11.27. 
 

 Сједници је предсједавао Стјепан Крешић, предсједавајући Дома 
народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине.   
 

На почетку сједнице предсједавајући је поздравио делегате, 
замјеника премијера Гаврила Граховца, министре у Влади Федерације, 
госте, представнике међународне заједнице и међународних организација и 
удружења, као и представнике акредитованих медијских кућа који прате рад 
сједнице. 

 
Изостанак са сједнице оправдали су: Јасенко Туфекчић, Никола 

Симић и Јосип Перић. 
 
На основу евиденције Стручне службе, предсједавајући је 

констатовао да сједници присуствује 46 делегата, што чини већину, те  да  
Дом народа може радити и пуноважно одлучивати.  

 
Предсједавајући је обавијестио делегате да је Влада Федерације 

доставила  сљедеће приједлоге закона са приједлогом да се разматрају по 
хитном поступку и. на основу резултата гласања,  констатовао: 

- са 39 гласова за, два против и уз три уздржана гласа, прихваћено је да 
се Приједлог закона о измјенама и допунама Закона  о кривичном поступку 
Федерације Босне и Херцеговине разматра по хитном поступку, 

- са 40 гласова за, два гласа против два уздржана гласа, прихваћено је 
да се Приједлог закона о допуни Закона о просторном планирању и 
коришћењу земљишта на нивоу Федерације Босне и Херцеговине разматра 
по хитном поступку. 

 



 
Елвира Aбдић-Јеленовић је, у име Одбора за просторно уређење, 

екологију и стамбено-комуналне послове, предложила да се са дневног 
реда ове сједнице скине тачка 2. – Приједлог закона о допуни Закона о 
просторном планирању и коришћењу земљишта на нивоу Федерације Босне 
и Херцеговине, с обзиром да није донешена Просторна основа Просторног 
плана подручја посебног обиљежја од значаја за Федерацију Босне и 
Херцеговине “Aутопутева на Коридору Vц” јер је то услов за доношење овог 
приједлога закона. 

 
Бесим Имамовић је предложио да се у дневни ред ове сједнице уврсте 

одлуке које је донио Представнички дом, а које се тичу  Коридора Vц, тј. да 
се испоштује Закључак донешен на сједници Дома народа у вези са овим 
одлукама. 

 
Aлија Беговић је, у име Клуба делегата бошњачког народа, затражио 

став Владе Федерације у вези са овим питањем, те зашто Закључак Дома 
народа није испоштован и  затражио паузу како би Клуб могао заузети став 
о овом питању. 

 
У име Федералног министарства просторног уређења говорила је Ханка 

Мушинбеговић, помоћник федералног министра просторног уређења. 
 
Након паузе, Aлија Беговић је, у име Клуба делегата бошњачког народа, 

предложио да Дом народа донесе Закључак којег је прочитао. 
 
Елвира Aбдић Јеленовић је, у име Одбора за просторно уређење, 

екологију и стамбено-комуналне послове, затражила да се Дом народа 
изјасни о Приједлогу одбора за скидање тачке 2. са дневног реда ове 
сједнице. 
На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да Дом 

народа није прихватио овај приједлог јер је за гласало 20 делегата, 16 је 
било против, а 12 уздржаних. 

 
У дискусији око предложеног Закључка учествовали су: Бесим 

Имамовић, који је изјавио да одустаје од приједлога да се у дневни ред ове 
сједнице уврсте одлуке које су усвојене у Представничком дому, ако се 
усвоји Закључак Клуба делегата бошњачког народа. У дискусији је 
учествовао  и Томо Видовић. 

 
Након тога, прешло се на гласање о Закључку који је предложио Клуб 

делегата бошњачког народа. 
На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да је Дом 

народа са 33 гласа за, осам гласова против и седам уздржаних гласова 
усвојио сљедећи 

 
 



ɿ A ʂ ɲ  ʋ ʏ A ʂ 
 

1. Обавезује се Влада Федерације Босне и Херцеговине да до 
наредне сједнице Дома народа достави све потребне одлуке којим 
ће се кредитна средства за изградњу Коридора Vц активирати. 

 
2. Уколико Влада Федерације Босне и Херцеговине  до наредне 
сједнице Дома народа не достави у парламентарну процедуру 
потребне одлуке, обавезује се Колегиј Дома народа да на дневни 
ред прве наредне сједнице Дома народа уврсти све одлуке које је 
Представнички дом усвојио, а односе се на  изградњу Коридора 
Vц. 

 
 
Предсједавајући је, такође, обавијестио делегате да се тачка 4. 

предложеног дневног реда -  ʇʨʠʿʝʜʣʦʛ ʟʘʢʦʥʘ ʦ ʥʦʚʯʘʥʠʤ ʧʦʜʨʰʢʘʤʘ ʫ 
ʧʦˀʦʧʨʠʚʨʝʜʠ ʠ ʨʫʨʘʣʥʦʤ ʨʘʟʚʦʿʫ, на захтјев предлагача,  скида са 
дневног реда ове сједнице.  

 
Потом се прешло на гласање о предложеном дневном реду, те је 

предсједавајући констатовао да је Дом народа, са 42 гласа за и четири 
уздржана гласа усвоји сљедећи 

 
ɼ ʅ ɽ ɺ ʅ ʀ    ʈ ɽ ɼ: 

 
1. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о кривичном 
поступку Федерације Босне и Херцеговине – хитни поступак, 

2. Приједлог закона о допуни Закона о просторном планирању и 
коришћењу земљишта на нивоу  Федерације Босне и Херцеговине – 
хитни поступак, 

3. Приједлог закона о измјенама и допунама Закона о играма на срећу,  
4. Приједлог закона о младима Федерације Босне и Херцеговине 

(предлагач: Комисија за питања младих Представничког дома). 
 

 
 

1. ʇʨʠʿʝʜʣʦʛ ʟʘʢʦʥʘ ʦ ʠʟʤʿʝʥʘʤʘ ʠ ʜʦʧʫʥʘʤʘ ɿʘʢʦʥʘ ʦ ʢʨʠʚʠʯʥʦʤ 
ʧʦʩʪʫʧʢʫ ʌʝʜʝʨʘʮʠʿʝ ɹʦʩʥʝ ʠ ʍʝʨʮʝʛʦʚʠʥʝ 

 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације Босне и 

Херцеговине. 
 
           Представнички дом Парламента Федерације је на наставку 29. 
сједнице  од 9.03.2010. године усвојио Приједлог закона у тексту како га је 
предложила Влада Федерације. 
 



 Канцеларија високог представника је послала допис који се тиче 
Приједлога закона.  
 
 Приједлог закона разматрала су надлежна радна тијела која су 
доставила своје извјештаје. 
 
 Приједлог закона образложио је Феликс Видовић, федерални 
министар правде. 
 

У расправи је учеставовао Игор Рајнер. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да је 

Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 44 гласа за, 
једним гласом против и два уздржана гласа, усвојио Приједлог закона о 
измјенама и допунама Закона о кривичном поступку Федерације Босне и 
Херцеговине 
 
 

2. ʇʨʠʿʝʜʣʦʛ ʟʘʢʦʥʘ ʦ ʜʦʧʫʥʠ ɿʘʢʦʥʘ ʦ ʧʨʦʩʪʦʨʥʦʤ ʧʣʘʥʠʨʘˁʫ ʠ 
ʢʦʨʠʰ˂ʝˁʫ ʟʝʤˀʠʰʪʘ ʥʘ ʥʠʚʦʫ  ʌʝʜʝʨʘʮʠʿʝ ɹʦʩʥʝ ʠ 
ʍʝʨʮʝʛʦʚʠʥʝ 

 
 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације Босне и 

Херцеговине. 
 
Представнички дом Парламента Федерације је на 29. сједници од 

23.02.2010. године усвојио Приједлог закона у тексту како га је предложила 
Влада Федерације. 

Приједлог закона разматрала су надлежна радна тијела, која су 
доставила своје извјештаје. 

 
У расправи је учествовала Елвира Aбдић-Јеленовић. 
 
На основу резултата гласања, предсједавајући је констатовао да је 

Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 34 гласа за, 4 
гласа  против и осам уздржаних гласова, усвојио Приједлог закона о допуни 
Закона о просторном планирању и коришћењу земљишта на нивоу  
Федерације Босне и Херцеговине 

 
 

 Након тога, Предсједавајући је предложио да се о тач. 3., 4. и 5. обави 
заједничка расправа а изјашњавање обави појединачно, што су делегати 
прихватили. 
 
 



 
 

3. ʇʨʠʿʝʜʣʦʛ ʟʘʢʦʥʘ ʦ ʠʟʤʿʝʥʘʤʘ ʠ ʜʦʧʫʥʘʤʘ ɿʘʢʦʥʘ ʦ ʠʛʨʘʤʘ ʥʘ 
ʩʨʝ˂ʫ 

 
Приједлог закона утврдила је Влада Федерације Босне и 

Херцеговине. 
 
Представнички дом Парламента Федерације је на 29 сједници. од 

23.02.2010. године, усвојио Приједлог овог закона са три амандмана које је 
Влада Федерације прихватила, па су постали саставни дио Приједлога 
закона и два амандмана које  је Влада Федерације није прихватила, али их 
је Представнички дом изгласао. 

 
На Приједлог закона амандмане су поднијели: Aлија Беговић два 

амандмана, који се односе на чл. 1. и 2., Сеад Чаушевић један амандман 
који се односи на члан 2., Клуб делегата хрватског народа један амандман 
који се односи на члан 9. став 2., Мухарем Сербезовски  један амандман 
који се односи на додавање нове алинеје 9 другом ставу у члану 2., 
Светозар Пударић један амандман који се односи на трећу алинеју у ставу 
1. члана 2.  

Aмандмани су достављени Влади на изјашњење. 
 
Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела која су 

доставила своје извјештаје. 
 
У расправи су учествовали: Aлија Беговић, Саша Магазиновић, Игор 

Рајнер, Сеад Чаушевић, Мислав Сучић, Лидија Брадара, Томо Видовић, 
Мухарем Сербезовски, Радоје Видовић  и Денис Звиздић. 

 
Након расправе, предсједавајући је предложио да се одложи 

изјашњење о Приједлогу  закона док се Влада Федерације не изјасни о 
поднесеним амандманима, што су делегати и прихватили. 

 
 

4.  ʇʨʠʿʝʜʣʦʛ ʟʘʢʦʥʘ ʦ ʤʣʘʜʠʤʘ ʌʝʜʝʨʘʮʠʿʝ ɹʦʩʥʝ ʠ 
ʍʝʨʮʝʛʦʚʠʥʝ  

 
Приједлог закона утврдила је Комисија за питања младих 

Представничког дома. 
У вези са овим приједлогом закона Влада Федерације доставила је 

своје закључке, а накнадно и девет амандмана, који су достављени 
предлагачу Закона на изјашнење. 

Предлагач је доставио писано Изјашњење којим је прихватио 
амандмане I, II, III, IV, V, VI и IX,  док амандмане VII и VIII није прихватио. 

 



Прихваћени амандмани гласе: 
 

Aʤʘʥʜʤʘʥ I 
У члану 1. додаје се нови став који гласи: 
“Овим законом се уређују питања од интереса за живот, положај и 

дјеловање младих људи у Федерацији Босне и Херцеговине.” 
 
Aʤʘʥʜʤʘʥ II 
У члану 4. у тачки 8. у трећем ретку  иза ријечи “потребе,”  ријеч 

“проблеме”  замјењује се ријечима: “начин рјешавања проблема “. 
 

 

Aʤʘʥʜʤʘʥ III 
У Поглављу II  ПРAВA И ОБAВЕЗЕ МЛAДИХ  мијења се редосљед 

чланова, тако да чл. 6. и 7. постају чл. 5. и 6., а члан 5. постаје члан 7. 
 

Aʤʘʥʜʤʘʥ IV 
У члану 8. у ставу 2. иза ријечи: “одређене и обликоване од младих 

људи” ставља се тачка, а остатак реченице брише се. 
 
Aʤʘʥʜʤʘʥ V 
Члан 9. брише се. 
 
Aʤʘʥʜʤʘʥ VI 
У члану 17. у ставу 3. иза ријечи “Кантон,” умјесто ријечи: “уколико 

нађе за сходно” замјењују се ријечима: “уколико постоји потреба”. 
 
Aʤʘʥʜʤʘʥ IX 
У члану 22. у ставу 4. ријеч “образовање” замјењује се ријечју 

“успостављање”. 
 
Представнички дом је на наставку 28. сједнице од 16.02.2010. године 

усвојио Приједлог закона са четири амандмана које је предлагач прихватио, 
па су постали састави дио Приједлога закона.  

Приједлог закона су разматрала надлежна радна тијела која су 
доставила своје извјештаје 

Приједлог закона образложила је Индира Каровић, предсједница 
Комисије за питања младих  Представничког дома 

У име Одбора за образовање, науку, културу, спорт и питања младих 
говорио је Aнто Билић, предсједник Одбора. 

 
У расправи су учествовали: Мира Љубијанкић, Томо Видовић, Кенан 

Кесеровић, Бојан Бошњак, Саша Магазиновић, Гаврило Граховац, замјеник 
премијера, Мелиха Aлић, федерална миснистрица образовања и науке, 
Елвира AбдићЈеленовић, Мухамед Осмић, Лидија Брадара, Зоран Будимић 
и Мухарем Сербезовски. 



С обзиром да предлагач није прихватио амандмане VII и VIII Владе 
Федерације, а како Влада Федерације није одустала од ових амандмана 
прешло се на гласање о  њима. 

 
На основу резултата гласања,  предсједавајући је констатовао да је 

Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 31 гласом за, 
четири гласа против и  седам уздржаних гласаова, усвојио  Aмандман VII 
који гласи: 

 
Aʤʘʥʜʤʘʥ VII 

 У члану 22. у ставу 1. иза ријечи: „ у вези са младим“ додаје се 
запета, а иза ријечи: „а надзор над провођењем овог закона“ додају се 
ријечи: „вршиће Савјет за младе Федерације“. 

 
 Потом се гласало о Aмандману VIII, који се односи на додавање новог 

става у члану 22. 
 
На основу резултата гласања,  предсједавајући је констатовао да 

Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине није усвојио 
Aмандман VIII јер је за гласало 26 делегата, четири делегата су била 
против, а 11 делегата је било уздржано. 

 
Потом се прешло на гласање о Приједлогу закона. 
 
На основу резултата гласања,  предсједавајући је констатовао да је 

Дом народа Парламента Федерације Босне и Херцеговине, са 32 гласа за и 
девет уздржаних гласова усвоји Приједлог закона о младима Федерације 
Босне и Херцеговине. 

 
Према томе, Приједлог закона је усвојен у различитом тексту у оба 

Дома Парламента Федерације, па га је ʧʦʪʨʝʙʥʦ ʫʩʘʛʣʘʩʠʪʠ. 
 

* * * 
Сједница је завршена у 14.08. 

 
Транскрипт сједнице чини саставни дио Записника. 

 
 

 
 
       СЕКРЕТAР         ПРЕДСЈЕДAВAЈУЋИ 
  
    Измир Хаџиавдић             Стјепан Крешић 
 


